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1. Fractie PvdA / Groenlinks 

2. Naam Bea Mieris / Arne Kramer 

3. Datum indiening 07-02-2023 

4. Onderwerp Treinstation Berkel-Enschot / Udenhout 

5. Vraag Toelichting:  
 
Het kabinet heeft op 14 november 2022 geld vrij gemaakt 
om nieuwe woonwijken bereikbaar te maken. Ook Tilburg 
heeft miljoenen toegewezen gekregen, met name voor 
kenniskwartier en binnenstad. Het nieuw te bouwen 
treinstation Berkel-Enschot/Udenhout maakt (nog) geen 
onderdeel uit van de toegekende gelden.  
 
Op www.spoorpro.nl en www.ovpro.nl  lezen we op 6 
februari 2023 dat de dorpen Berkel-Enschot en Udenhout 
mogelijk toch weer hun eigen treinstation gaan krijgen. Het 
is nog geen uitgemaakte zaak waar het station komt, maar 
Udenhout komt nu mogelijk op advies van 
landschapsarchitectenbureau Strootman in beeld als 
locatie. De dorpsraad van Berkel-Enschot ziet het station 
graag op de grens van beide dorpen komen. De dorpsraad 
van Udenhout voert momenteel een enquête uit over de 
wenselijkheid van een station staat in de digitale bladen 
beschreven.  
 
De PvdA Tilburg en Groenlinks Tilburg zijn een groot 
voorstander van een station in Berkel-Enschot/Udenhout. 
Het zou de bereikbaarheid van beide dorpen ten goede 
komen.  
 
In het Akkoord Meer voor Elkaar staat de ambitie voor een 
station Berkel-Enschot/Udenhout opgenomen.  
 
Dit brengt ons op de volgende vragen:  
-is het college het met de PvdA Tilburg en Groenlinks 
Tilburg eens dat een treinstation in Berkel-
Enschot/Udenhout van groot belang is? 

http://www.spoorpro.nl/
http://www.ovpro.nl/


-is er gezien de recente publicatie op www.spoorpro.nl en 
www.ovpro.nl sprake van nieuwe informatie over de komst 
van een treinstation B-E/U? 
-in welke fase verkeert de voorbereiding van de komst van 
een treinstation B-E/U? 
-wat is op dit moment de meest realistische beoogde datum 
van aanleg en in gebruik name van het treinstation? 
-hoe ziet het proces hiernaartoe eruit? 
-wat gaat het college doen om in komende aanvraagronden 
voor rijksgelden alsnog middelen te verkrijgen voor 
treinstation B-E/U? 
-in hoeverre worden er in de tussentijd kansen gezien om 
de OV bereikbaarheid te verbeteren? 
-hoe cruciaal is een betere OV bereikbaarheid voor het 
slagen van de nieuwe gebiedsontwikkeling Koningsoord? 
 

 
 

6. Portefeuillehouder(s) Rik Grashoff  

7. Datum vergadering 13-02-2023 
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